

GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

مدرسة جرين وود انترناشيونال

Date: 06/09/2023

Dear Parents,

Warm greetings from Greenwood International School!

We wanted to take a moment to kindly remind you about the pending completion of a few important tasks to ensure a smooth administrative process. According to our records, we are yet to receive your request form and the clearance of your first instalment.

Your prompt attention to these matters would be greatly appreciated. By completing the necessary online forms and making the payment in a timely manner, you contribute to the efficient functioning of our administrative procedures. We understand that life can sometimes become hectic, and these tasks may have slipped your mind.

However, we kindly request your support and cooperation to avoid any inconveniences that may arise in the days to come.

Our dedicated administrative team is readily available to assist you should you have any questions or require guidance throughout the process.

We greatly appreciate your attention to this matter, and we look forward to your prompt action.

With warm regards,

School Administration



GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

مدرسة جرين وود إنترناشيونال

السادة أولياء الأمور الكرام،

تحية طيبة وبعد ،

نود تذكيركم ببعض الأمور المتعلقة لضمان سلاسة سير العملية الإدارية. وفقاً لسجلاتنا، لم نتلق بعد نموذج طلبكم وتخليص الدفعة الأولى من المستحقات المالية للمدرسة للسنة الأكاديمية الحالية. من خلال استكمال النماذج اللازمة عبر الإنترنت، وإجراء الدفع في الوقت المناسب، ستساهمون في تحسين سير إجراءاتنا الإدارية.

نقدر مدى انشغالكم في المهام الحياتية المختلفة، والتي قد تعيق أو تتسيك المواعيد المحددة لإصدار نموذج ولي الأمر. ولكننا نرجو منكم المسارعة في إنهاء كافة المهام المتعلقة لتجنب أي إزعاجات قد تنشأ في الأيام القادمة.

فريقنا الإداري المخصص جاهز لمساعدتك إذا كانت لديكم أي أسئلة أو كنتم بحاجة إلى إرشادات لإتمام العملية.

نقدر بشدة اهتمامكم بهذا الأمر، ونأمل منكم اتخاذ إجراء سريع من قبلكم.

مع التحية،

إدارة المدرسة

مدرسة جرين وود إنترناشيونال
GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL